

*English version below.*

**Die Abteilung Neuropsychologie der psychologischen Fakultät sucht eine wissenschaftliche Hilfskraft (m/w/d) für die Unterstützung in der EDV.**

**Beschreibung:**

In der Abteilung Neuropsychologie der psychologischen Fakultät werden primär die Felder Gedächtnis und Schlaf mithilfe von bildgebenden Verfahren wie EEG oder MRT an menschlichen Proband\*innen erforscht. Die reibungslose Funktion der verschiedenen dafür benötigten Netzwerke, Programme, Anwendungen und Lizenzen erfordern ein größeres Augenmerk, wofür eine wissenschaftliche Hilfskraft benötigt wird.

**Zeitlicher Umfang:**

- Im Mittel 5 Stunden pro Woche. Die Arbeiten können nach Absprache flexibel eingeteilt werden.

**Voraussetzungen:**

- Interesse an IT-Fragestellungen, ein grundlegendes technisches Verständnis und Spaß an Problemlösung im Bereich Computer und Netzwerk.
- Grundkenntnisse in Windows-Administration und Installation von Programmen.
- Grundlegende Kenntnisse der Betriebssysteme Windows und Ubuntu, sowie Anwendungsprogramme wie Microsoft Office.
- Spaß an selbstständiger, lösungsorientierter Arbeitsweise und Teamfähigkeit.
- Gute Englischkenntnisse in Wort und Schrift.

**Was Du bei uns tust:**

- Einfache Aufgaben der System- und Netzwerkadministration.
- Installation von neuen Programmen und Einbindung entsprechender Lizenzen.
- Selbständiges Troubleshooting von Computerproblemen aller Art.
- Schnittstelle der Kommunikation zwischen der neuropsychologischen Abteilung und der fakultätsübergreifenden technischen Abteilung.

**Was Du erwarten kannst:**

- Bezahlung nach TV-L (Abhängig vom aktuell höchstwertigen Abschluss 12,00 € bis 17,01 € pro Stunde)
- Einarbeitung in deinen Aufgabenbereich.
- Flexible Arbeitszeitgestaltung.
- Erweiterte Einblicke in die neuropsychologische Forschung von Gedächtnis und Schlaf
- Bei Interesse an der Forschung ist nach Absprache auch ein Aufstocken der Hiwi-Stelle möglich, so dass zusätzlich auch forschungsrelevante Aufgaben anfallen.

**Kontakt:**

Tobias Kraus

Mail: [tobias.kraus@psychologie.uni-freiburg.de](mailto:tobias.kraus@psychologie.uni-freiburg.de)

**The Department of Neuropsychology at the Faculty of Psychology is seeking a Research Assistant (m/f/d) for IT-support.**

**Description:**

The Department of Neuropsychology of the Faculty of Psychology primarily conducts research in the fields of memory and sleep, using neuroimaging techniques such as EEG or MRI on human subjects. The smooth functioning of the various networks, programs, applications, and licenses require separate attention, for which a research assistant is needed.

**Time commitment:**

- On average 5 hours per week. Work can be flexibly scheduled according to prior agreement.

**Requirements:**

- Interest in IT issues and problem solving in the area of computers and networks, as well as a basic technical understanding.
- Basic knowledge of Windows administration and installation of programs.
- Basic knowledge of Windows and Ubuntu operating systems, and application programs such as Microsoft Office.
- Enjoy independent, solution-oriented work, as well as ability to work in a team.
- Good English skills, both written and spoken.

**Your tasks:**

- Simple system and network administration tasks.
- Installation of new programs and integration of corresponding licenses.
- Independent troubleshooting of computer problems of all kinds.
- Contact person for communication between the neuropsychology department and the cross-faculty technical department.

**What you can expect:**

- Payment according to PV-L (dependent on highest current degree 12.00 € to 17.01 € per hour)
- Initial skill-adaptation training in your area of responsibility.
- Flexible work schedule.
- Extended insights into neuropsychological research of memory and sleep.
- If you are interested in the research, it is also possible to increase the hours of your Hiwi position, so that additional research-related tasks are also involved.

**Contact:**

Tobias Kraus

Mail: [tobias.kraus@psychologie.uni-freiburg.de](mailto:tobias.kraus@psychologie.uni-freiburg.de)